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A Polgárőr Szervezet 2009.05.19-én tartott közgyűlésén egyhangú igen szavazattal megválasztottak 

elnöknek.Akkor nem nagyon működött a Polgárőrség  

nem volt aki összefogja a szervezet.Sokan kiváltak,vagy kizárásra kerültek.Megváltoztak a vezetők,és 

stabilizálodott a létszám.A Polgárőr Szervezetnek 19 fő  

stabil átvilágított,büntetlen előéletű,igazolvánnyal ellátott munkáját becsületesen végző tagja 

van.Minden Polgárőrnek egyforma formaruhája van. Mint minden  

Szervezetnél nálunk is kevés a pénz.Az Önkormányzat tőle telhető összeggel támogatja a 

Polgárőrséget.A Megyei Polgárőr Szövetség szintén támogatja a  

Szervezet. És a tagdijakból folyik be bevétel.Szükösen elég a biztonságos müködéshez.Az Egyesület fő 

tevékenysége a közrend,közbiztonság,és a bűnmegelőzés. 

Elsősorban a faluban elöforduló,házalok,és idegenek,akik kiadják magukat hivatalos személynek és 

így az idős személyeket félrevezetve megkárosítják őket. 

Szolgálat teljesítéskor a falu összes utcáját bejárjuk.  Nagy figyelmet fordítunk az 

Iskolák,Óvodák.,játszóterek,Közintézmények biztonságára. Nagy figyelmet 

fordítunk a temetők biztonságára is,főleg halottak napján. Huszonnégy órás az elérhetőségünk,a 

telefonszámot sokféle módon közismerté tettük, például a 

helyi televízióban.Kezdődik az őszi betakarítás,és a téli tüzelő  az-az a falopás időszaka ezért fokozott 

odafigyelést fordítunk e dolgokra. Szükség esetén 

megerősített szolgálatot tartunk/Augusztus 20,Falunap,Óvoda,Iskola,Művelődésiház,játszóterek 

átadása,évnyító-évzáró ünnepség/.A Polgárőrség évente 

3200 óra szolgálatot teljesít.Rendőrökkel amikor szükséges megyünk szolgálatba.Amióta ujjá alakult 

az Egyesület nincs gond.Mindenki érti, tenni  a dolgát, 

segítenek egymásnak,ha elakad a gépezet,de a legfontosabb az embereknek nyújtó 

szolgáltatás.Hatalmas a területünk és saját gépkocsival,vagy kerékpárral 

járjuk a települést.Ígéretet kaptunk a Békés Megyei Polgárőr Szövetségtől,hogy hamarosan kapunk 

gépkocsit. Akkor még hatékonyabban tudjuk végezni a  

munkánkat. 
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